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Svar på fråga 2024/25:1124 av Emma Nohrén (MP) 
Regeringens ståndpunkt i frågan om ett PFAS-förbud 

Emma Nohrén har frågat mig om jag i den pågående processen 

på EU-nivå avser driva att det behövs ett totalförbud mot PFAS 

för både industriell användning och i konsumentprodukter, eller 

vill man enbart se ett förbud mot PFAS i konsumentprodukter, 

likt det Jessica Roswall förespråkar.  

Regeringen vill se ett PFAS-förbud i EU för all användning där 

det inte har visats att PFAS är nödvändigt för samhället och 

alternativ helt saknas. Regeringen fortsätter att jobba aktivt 

tillsammans med andra EU-länder för att den Europeiska 

kemikaliemyndigheten ska kunna färdigställa sin utvärdering 

och kommissionen kunna lägga fram sitt förslag.  

Sverige har tagit täten i arbetet med att fasa ut PFAS i EU. 

Kemikalieinspektionen har, som Sveriges behöriga myndighet 

för Reach, tillsammans med myndigheter i fyra andra länder lagt 

fram ett brett förslag om att förbjuda all resterande PFAS-

användning inom EU. Myndigheterna tar om hand och 
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uppdaterar förslaget utifrån de omfattande kommentarer som 

berörda aktörer lämnat till Europeiska kemikaliemyndigheten på 

förslaget. Den nya informationen kan få betydelse för 

bedömningen av vilka undantag från begränsningen som är 

motiverade. Europeiska kemikaliemyndighetens vetenskapliga 

kommittéer behandlar nu förslaget produktområde för 

produktområde. Nästa steg är att myndigheten lämnar ett 

yttrande till kommissionen. Kommissionen utarbetar sedan ett 

förslag till begränsning för medlemsländerna att ta ställning till. 

Först när regeringen har sett ett förslag till begränsning kan 

regeringen ta ställning till eventuella undantag.  

 

Stockholm den 7 maj 2025 
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